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Protokół nr XX/2020 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 14 maja 2020r. 

(czwartek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10,  

(sala konferencyjna) w godzinach od 15:30 do 16:50. 

 

1/ Otwarcie sesji  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, Burmistrza Pawła Wójcika, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, 

Sekretarza Gminy Andrzeja Łopacińskiego Skarbnika Gminy Annę Pleban. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Transmisja 

obrad jest dostępna w sieci Internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronach 

internetowych: www.chmielnik.com i www.chmielnik.biuletyn.net (link do kanału Rady 

Miejskiej w Chmielniku zamieszczono na YouTube, a po każdej sesji wykonywana jest kopia 

nagrania i przechowywana jest w Urzędzie Miasta i Gminy  w Chmielniku Klauzula 

informacyjna wywieszona jest na drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

2/ Stwierdzenie kworum  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych).  

Lista obecności radnych na XX sesji dnia 14 maja 2020 r. stanowi załącznik do protokołu.  

 

3/ Przyjęcie protokołu z XX sesji.  

Za przyjęciem protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (24.02.2020 r.)  

głosowało 15 radnych.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

Protokół z XX sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Baran – Młodszą referent ds. 

obsługi Rady. 

 

http://www.chmielnik.com/
http://www.chmielnik.biuletyn.net/
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4/ Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

5/ Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Burmistrz na początku sprawozdania poinformował, że w związku ze stanem 

epidemicznym przedsiębiorstwa w gminie Chmielnik ponoszące wysokie straty. Skutkiem tego 

są wnioski o odroczenie podatku, których do 14 maja br. wpłynęło łącznie na kwotę 

80 960,00zł. 

 Następnie burmistrz wspomniał o najważniejszych spotkaniach, które udało się odbyć 

przed ogłoszeniem stanu epidemicznego:  

-25 lutego br. dzieci z Piotrkowic wzięły udział w Międzypokoleniowym Dniu Aktywności  

w WDK w Kielcach.  

- Odbyło się spotkanie z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Policji Agatą Małasińską  

w sprawie postępów prac na budowie Komisariatu Policji w Chmielniku. 

 W okresie między sesjami zostało wydane 35 zarządzeń Burmistrza. Po raz pierwszy 

powołany został Sąd Konkursowy dotyczący rozstrzygnięcia konkursu na opracowanie 

koncepcji urbanistyczno-architektonicznych pn. „Poprawa estetyki i funkcjonalności 

przestrzeni publicznej miasta Chmielnik”.  Unieważniony został konkurs na wybór operatora 

regrantingu. Wydane zostało zarządzenie w sprawie przedstawienia Raportu o stanie Miasta  

i Gminy Chmielnik za 2019 rok, który zostanie szczegółowo zostanie omówiony na kolejnej 

sesji Rady Miejskiej.  

 Paweł Wójcik w kilku punktach przedstawił działania inwestycyjne: 

 

• 25 lutego ogłoszono informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w postępowaniu na 

„Świadczenie usług  transportowych i usług koparko-ładowarką w 2020 r. na rzecz Gminy 

Chmielnik”. W wyniku rozstrzygnięcia postępowania dla części I postępowania pn. 

Świadczenie usług transportowych samochodami samowyładowczymi o ładowności min. 

15 ton (3000km) została wybrana oferta złożona przez Firmę Drogowo – Budowlaną 

ŚWIDERSKI, Agata Świderska ze Zrecza Małego. Wartość oferty brutto 22 140,00zł. 
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Jednocześnie poinformowano o unieważnieniu postępowania w części II pn. „Świadczenie 

usług transportowych samochodami samowyładowczymi o masie minimalnej od 3,5 

tony”(60h) i w części III pn. „Świadczenie usług koparko – ładowarką przy robotach 

ziemnych (100h).Przyczyną unieważnienia jest zbyt wysoka cena złożonych ofert, która 

przewyższa kwotę jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na realizację zadania. 26 lutego 

br. ponownie ogłoszono zapytanie na poprzednio unieważnioną część II i część III. 

Do 28 lutego, wpłynęły 2 oferty. Dla poszczególnych części zamówienia zostały wybrane 

następujące oferty: 

Część II. Świadczenie usług transportowych samochodami samowyładowczymi o masie 

minimalnej od 3,5 tony  (60 h)- Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe  DRÓG ROB Robert 

Paluch z Chmielnika (cena brutto: 4 200,00 zł) 

Część III. Świadczenie usług koparko-ładowarką przy robotach ziemnych (100h) -

Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe  DRÓG ROB Robert Paluch z Chmielnika, (cena 

brutto: 9 500,00 zł) 

• 26 lutego 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Chmielnik w 2020 r. 

w ramach funduszu sołeckiego.” 6 marca rozstrzygnięto zapytanie. Wpłynęło 8 ofert. Do 

realizacji  wybrana została oferta złożona przez firmę Projektowanie i Wykonawstwo 

Elektryczne Wojciech Ambroziewicz  z Buska Zdroju,  która przedstawiła najkorzystniejszą 

cenę (34 000,00 zł) 

• 27 lutego 2020 r. podano informację z otwarcia ofert w postępowaniu pn. „Opracowanie 

projektu budowlano-wykonawczego rozbudowy, przebudowy i wyposażenia budynku 

Samorządowego Przedszkola w Chmielniku wraz z niezbędną infrastrukturą 

towarzyszącą", który został ogłoszony 19 lutego br. Do postępowania wpłynęło 9 ofert. 

Zamawiający poinformował przed otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierza 

przeznaczyć: 80 000,00 zł brutto. Do realizacji wybrana  została oferta złożona przez: 

SPECJALISTYCZNE BIURO INWESTYCYJNO-INŻYNIERSKIE PROSTA-PROJEKT z Piotrkowic. 

Wartość oferty: 56 580,00 zł brutto  

 

• 2 marca 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na zadania drogowe w Gminie Chmielnik” 

1. Budowa przepustu drogowego w ciągu drogi gminnej Lubania przez wieś w km 412. 

(ciek wodny dz. nr 258, droga- dz. nr 89 i 108 obręb Lubania) 

2. Przebudowa drogi gminnej Zrecze Duże-Zrecze Małe na odcinku od km 0+004 do km 

0+344. (dz. nr 233 obręb Zrecze Duże) 

3. Remont drogi gminnej - Śladków Duży przez wieś nr 316059T od km 0+003 do km 

0+587. (dz. nr 248 i 396 obręb Zrecze Duże) 

10 marca br. unieważniono zapytanie. Przyczyną unieważnienia jest zbyt wysoka cena 

złożonych ofert, która przewyższa kwotę jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na realizację 

zadania 
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11 marca br. ponownie ogłoszono powyższe zapytanie.  Do 16 marca wpłynęły 2 oferty.  

W wyniku rozstrzygnięcia postępowania prowadzonego w trybie zapytania ofertowego dla:  

❖ części I postępowania pn. „Budowa przepustu drogowego w ciągu drogi gminnej Lubania 

przez wieś w km 412” i części II postępowania pn. „Przebudowa drogi gminnej Zrecze Duże 

– Zrecze Małe na odcinku od km 0+004 do km 0+344”  została wybrana oferta złożona 

przez firmę : Prosta-Projekt z Piotrkowic, wartość oferty  brutto 41 697,00 zł. 

❖ części III postępowania  pn. „Remont drogi gminnej – Śladków Duży przez wieś nr 316059T 

od km 0+003 do km 0+587” została wybrana oferta złożona przez firmę: Grzegorz Paw  

z Buska-Zdroju. Wartość oferty brutto 5 500,00 zł. 

 

• 3 marca 2020 r. podano do wiadomości informację z otwarcia ofert na: ˝Usługę 

ubezpieczenia interesów majątkowych oraz odpowiedzialności cywilnej jednostek 

organizacyjnych Gminy Chmielnik˝. Przetarg został ogłoszony 19 lutego br.  

❖ Na część A– Ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej w związku z prowadzoną 

działalnością oraz  posiadanym  mieniem,  Ubezpieczenie  mienia  od  wszystkich  ryzyk,  

Ubezpieczenie  sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk wybrano ofertę złożoną 

przez: Compensa Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. w Radomiu (cena: 127 770,00 zł) 

❖ Na część B–Ubezpieczenie komunikacyjne wybrana została Oferta nr 1 złożona przez: 

Balcia Insurance SE Spółka Europejska Oddział w Polsce Al. Jerozolimskie, Warszawa 

(cena: 141 618,00 zł) 

 

• 6 marca 2020 r. ogłoszono przetarg na: Dostawę i montaż instalacji solarnych oraz 

fotowoltaicznych na terenie miasta i gminy Chmielnik – etap II. 

Część I zamówienia – Dostawa i montaż instalacji solarnych na terenie miasta i gminy 

Chmielnik – etap II. 

Część II zamówienia – Dostawa i montaż instalacji fotowoltaicznych na terenie miasta  

i gminy Chmielnik – etap II. 

Bezpośrednio  przed  otwarciem  ofert  Zamawiający  podał  kwotę,  jaka  zamierza 

przeznaczyć na finansowanie zamówienia w kwocie  2 700 000,00 zł., z czego: -na I część 

zamówienia –60 000,00 zł.-na II część zamówienia –2 640 000,00 zł. 

Do 8 kwietnia br. wpłynęło 11 ofert.  Do I części zamówienia wpłynęły 2 oferty, a do II 

części 11 ofert. 7 maja br. rozstrzygnięto I część zamówienia (Dostawa i montaż instalacji 

solarnych). Do realizacji została wybrana oferta firmy SUNGRANT z Białegostoku (cena 

brutto: 51 282,00 zł) 

• 12 marca 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację przedsięwzięcia pn. 

„Przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej w Parku Niepodległości w Chmielniku”.  Do 18 

marca br. wpłynęła1 oferta -Przedsiębiorstwa „GEMINI” Mariusz Wojciechowski z Kielc na 

kwotę brutto 59 532,00 zł i ta oferta została wybrana do realizacji. 
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• 19 marca ogłoszono zapytanie ofertowe: Dostawa i montaż wyposażenia pracowni 

matematyczno-przyrodniczej w Szkole Podstawowej im. St. Żeromskiego w Chmielniku 

w ramach projektu pn. ,,Rozbudowa Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego 

w Chmielniku o salę gimnastyczną wraz z wyposażeniem pracowni matematyczno-

przyrodniczych”  dofinansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, Działanie 7.4 ,, Rozwój infrastruktury 

edukacyjnej i szkoleniowej, 7 Oś priorytetowa ,,Sprawne usługi publiczne”. Do 30 marca w 

części I zapytania „Dostawa pomocy dydaktycznych- sprzętu, wyposażenia 

i innych materiałów do pracowni przyrodniczych i matematycznych wpłynęło 14 ofert. 

W części II zapytania- Dostawa, instalacja  i  konfiguracja  sprzętu  technologii 

informacyjno-komunikacyjnej oraz urządzeń multimedialnych, wpłynęły 4 oferty. 

Do realizacji części II wybrana została oferta złożona przez PERFERKTUS PLUS Sp. z o.o.  

z  Kielc. Cena brutto: 49 191,39 zł. 

 

• 25 marca 2020 r. ogłoszono przetarg na: „Modernizacja kompleksu edukacyjno-

rekreacyjnego przy ul. Kwiatowej w Chmielniku w formule zaprojektuj-wybuduj”.  

- Zadanie 1 Modernizacja istniejącego kortu tenisowego na zintegrowany obiekt boiska 

wielofunkcyjnego o nowej nawierzchni multisport  z funkcją lodowiska 

- Zadanie 2 Modernizacja nawierzchni na boisku do piłki nożnej, istniejących bieżniach  

i placu zabaw. 

Zamawiający poinformował przed otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierzał 

przeznaczyć: 900000,00 zł brutto, w tym -Część 1 –300 000,00 zł -Część 2 –600 000,00 zł 

Do części I wpłynęła 1 oferta, a do części II- 6 ofert. 

14 kwietnia br. postępowanie unieważniono. Zamawiający unieważnia postępowanie 

jeżeli cena najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba że zamawiający 

może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty. 

17 kwietnia br. ponownie ogłoszono przetarg. Do 6 maja br. wpłynęło łącznie 4 oferty,  

z czego na zadanie 1 wpłynęła 1 oferta. Natomiast na zadanie 2 wpłynęły 3 oferty.  

 

• 30 marca 2020 r. podpisana została umowa ze Specjalistycznym Biurem Inwestycyjno-

Inżynierskim PROSTA-PROJEKT z Piotrkowic na opracowanie dokumentacji projektowej 

rozbudowy, przebudowy i wyposażenia budynku Samorządowego Przedszkola   

w Chmielniku wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. 

 

• 2 kwietnia 2020 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. ˝Utwardzenie 

poboczy kruszywem drogowym wzdłuż drogi gminnej Suchowola - Łagiewniki na odcinku 

sołectwa Lipy˝. Do 10 kwietnia wpłynęły 4 oferty. Do realizację zadania pn. „Utwardzenie 

poboczy kruszywem drogowym wzdłuż drogi gminnej Suchowola – Łagiewniki na odcinku 

sołectwa Lipy.” Wybrana została oferta  złożona przez firmę: KWARC Bartłomiej 

Głuchowski z Mikułowic 
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• 7 kwietnia 2020 r. ogłoszono konkurs na opracowanie koncepcji urbanistyczno-

architektonicznej pn. „Poprawa estetyki i funkcjonalności przestrzeni publicznej miasta 

Chmielnik” w ramach projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej 

miasta Chmielnik” 20 kwietnia br. zawiadomiono o dopuszczeniu do udziału w konkursie 

w ramach projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej miasta 

Chmielnik”. 

• 16 kwietnia 2020 r. ogłoszono przetarg na: Rozbudowę oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Chmielnik. Zamówienie obejmuje poszczególne zadania:  

1. Wykonanie oświetlenia ulicznego przy drogach wewnętrznych o numerach 

ewidencyjnych działki 159 i działek 676 i 668 w sołectwie Borzykowa  

2. Wykonanie oświetlenia ulicznego w Sołectwie Ciecierze  

3. Wykonanie oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi powiatowej o numerze ewidencyjny 

918 w miejscowości Ługi  

4. Dokończenie budowy oświetlenia ulicznego przy drodze gminnej o numerze 

ewidencyjnym działki 29 w sołectwie Minostowice  

5. Wykonanie oświetlenia ulicznego w sołectwie Przededworze  

6. Budowa oświetlenia ulicznego przy drodze nr 248 i 440 w sołectwie Śladków Duży  

7. Wykonanie oświetlenia ulicznego w sołectwie Śladków Mały  

8. Wykonanie oświetlenia ulicznego przy drodze Sędziejowice cmentarz – Sędziejowice 

Zakościele w sołectwie Sędziejowice 

Do 4 maja br. do postępowania wpłynęły 3 oferty. Zamawiający poinformował przed 

otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierza przeznaczyć: 126 000,00 zł brutto. 

Trwa kompletowanie dokumentacji.  

 

• 17 kwietnia 2020 r. ogłoszono  przetarg: Modernizacja i rozbudowa placu zabaw na ul. 

Piastów w Chmielniku w formule zaprojektuj-wybuduj. Do 5 maja wpłynęło 8 ofert. 

Zamawiający poinformował przed otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierzał 

przeznaczyć: 140 000,00 zł brutto. Trwa kompletowanie dokumentacji  

• 28 kwietnia 2020 r. ogłoszono przetarg na: Rozbudowę sieci kanalizacyjnej  

i wodociągowej w miejscowości Śladków Mały. Do 13 maja wpłynęło 10 ofert. 

Zamawiający poinformował przed otwarciem ofert, że na realizację zamówienia zamierzał 

przeznaczyć: 7 000 000,00 zł brutto. Przewidywany termin zakończenia 2022-01-31. 

Radnym do Rady Miejskiej w Chmielniku dnia 8 kwietnia br.  zostało przekazane 

sprawozdanie Burmistrza z realizacji „ Programu Współpracy Gminy Chmielnik z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz  innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” za rok 2019 oraz 

realizacji uchwały w sprawie ustalenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 

Miasto i Gminę Chmielnik. Sprawozdanie zostało również zamieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej UMiG w Chmielniku i na stronie internetowej).  
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Na zakończenie sprawozdania Burmistrz podziękował radnym za pomoc  

w rozdysponowaniu 3500 szt. maseczek ochronnych zakupionych dla każdego gospodarstwa 

domowego oraz poinformował , że na stronie internetowej Urzędu została zamieszczona 

informacja o odwołaniu wszystkich wydarzeń kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych  

w Gminie Chmielnik. 

 

- Radny Jarosław Lotko zapytał czy przedsiębiorcy, którzy mają zawieszoną działalność mogą 

starać się o zwolnienie z opłaty podatku od nieruchomości? 

 

- Skarbnik Gminy Anna Pleban odpowiedziała, że jeżeli przedsiębiorca złoży wniosek  

o umorzenie podatku, każdy będzie rozpatrywany indywidualnie. 

 

- Radny Hieronim Górski zapytał jak wygląda kontynuacja programu montażu instalacji 

fotowoltaicznych? Czy trzeba składać kolejny wniosek, czy złożone wcześniej będą brane pod 

uwagę? 

 

- Zastępca Burmistrza Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że jest to dodatkowy nabór do 

projektu, który jest realizowany. Urząd Marszałkowski wyraził zgodę na zwiększenie ilości 

instalacji, dlatego musi zostać uzupełniona lista rezerwowa z poprzedniego naboru  

o 60 wniosków. 

 

- Hieronim Górski zapytał do kiedy jest czas na składanie wniosków? 

 

- Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że wnioski można składać do 29 maja br. do godz. 

15:30. Wniosek wraz z wymaganymi załącznikami jest dostępny na stronie Urzędu Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

- Jarosław Lotko zapytał czy przewidziane są jeszcze instalacje solarne? 

 

- Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że w tym roku planowane jest wykonanie tylko  

5 instalacji solarnych, ponieważ w poprzednim roku nie było zainteresowania tymi 

instalacjami. Cały projekt został zmieniony, na instalacje fotowoltaiczne, a 5 osób, które były 

na liście rezerwowej z roku poprzedniego będą miały wykonane instalacje solarne. 

 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy jeżeli ktoś miał wykonaną instalację solarną  

w zeszłym roku, w tym roku może starać się o instalację fotowoltaiczną? 

 

- Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że jedno nie wyklucz drugiego, jeżeli tylko będą miejsca 

w projekcie. W związku z tym, że jest to kontynuacja inwestycji z roku poprzedniego, zakładany 

był montaż jednej instalacji na gospodarstwo domowe. Jeżeli zostaną wolne miejsca to osoby, 

które miały założone panele słoneczne, będą  mogły wnioskować o instalację fotowoltaiczną. 
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6/ Przyjęcie sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2019 rok. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag ani pytań. ZA przyjęciem sprawozdania  

z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2019 rok głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2019 rok zostało przyjęte 

jednogłośnie.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

7/ Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2019 rok. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag ani pytań. ZA przyjęciem sprawozdania  

z działalności  Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok głosowało 15 

radnych. Sprawozdanie z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 

rok zostało przyjęte jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

8/ Przyjęcie sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku za 2019 rok. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag ani pytań. ZA przyjęciem sprawozdania  

z działalności  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za 2019 rok głosowało 

15 radnych. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku za 2019 rok zostało przyjęte jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  
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0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

9/ Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Chmielniku poprzez likwidację Filii Szkoły Podstawowej w Lubani. 

 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/194/2020 w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego  

w Chmielniku poprzez likwidację Filii Szkoły Podstawowej w Lubani głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

10/ Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/195/2020 w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

11/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/196/2020 w sprawie zmiany organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 
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zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Chmielnik głosowało 15 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

12/ Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XVIII/163/2019 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2020 roku. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/197/2020 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XVIII/163/2019 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2020 roku głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

 

 

13/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2020 -2022. 

 Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/198/2020 przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022 

głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
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Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

14/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Mieście i Gminie Chmielnik na lata 

2020-2025. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XX/199/2020 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Mieście i Gminie Chmielnik na lata 2020-2025 głosowało  

15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

15/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia dokumentu „Założenia do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2020-

2035”.  

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/200/2020 w sprawie uchwalenia dokumentu „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2020-2035” 

głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 
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16/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w spawie ochrony zdrowia mieszkańców przed 

elektroskażeniem. 

Projekt został omówiony przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Do 

projektu nie zgłoszono uwag ani pytań.  Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XX/201/2020 

w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie podjęcia uchwały Rady 

Miejskiej w spawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem głosowało  

15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

17/ Podjęcie uchwały w sprawie wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/202/2020 w sprawie wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

głosowało 14 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko,  Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska  

0 - PRZECIW  

1- WSTRZYMUJĘ SIĘ - Jerzy Kulpiński 

0 - BRAK GŁOSU 

 

18/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012 r. w . sprawie określenia przystanków oraz zasad 

korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/203/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 

21 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 
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przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik 

głosowało 14 radnych. Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska  

0 - PRZECIW  

1 - WSTRZYMUJĘ SIĘ - Jerzy Kulpiński 

0 - BRAK GŁOSU 

 

19/ Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/38/2011 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie  

z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/204/2020 w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/38/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 

28 marca 2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

20/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/205/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
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Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

21/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/206/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

22/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/207/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 
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23/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw w Gminie Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/208/2020 w sprawie uchwalenia statutów sołectw w Gminie Chmielnik głosowało  

15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

24/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2020 – 2040. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XX/209/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 

2020 – 2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

25/ Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu? 

- Radny Hieronim Górski zapytał dlaczego w uzasadnieniu do uchwały dziale 900 rozdział 915 

jest zwiększenie o 92 924,00zł na oświetlenie, a  w dziale 758 rozdział 75801 jest zmniejszenie 

subwencji oświaty o taką samą kwotę. Czy to jest zależne od siebie? 

 

- Skarbnik Gminy odpowiedziała, że „jedną poważną zmianą, która wpływa na zmiany  

w budżecie jest zmniejszenie subwencji oświatowej. Po otrzymaniu metryki okazało się, że 

brakuje ponad 92 924,00 zł, w związku z tym trzeba zrobić przesunięcie w budżecie z działu 

oświetlenia, ponieważ może się okazać, że do działu oświaty trzeba będzie jeszcze dołożyć, 
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dlatego że we wrześniu planowane są 6-cio % podwyżki dla nauczycieli. Montaż nowego 

ledowego oświetlenia ulicznego pozwala na zaoszczędzenie energii elektrycznej, co jest 

widoczne w niższych rachunkach za energię”. 

 

- Hieronim Górski zapytał o załącznik nr 2 do zmian budżetu. W dziale 900 rozdział 915 

bezpieczeństwo i oświetlenie jest kwota ponad 741 000,00 zł. Na oświetlenie zdjęte jest 

88 000,00zł skąd ta kwota? 

 

- Skarbnik Anna Pleban odpowiedziała, że jest to kwota przełożona na subwencję oświaty. 

Dodatkowo wpłynęło odszkodowanie za uszkodzoną lampę, która musi zostać naprawiona, 

dlatego kwota ta jest po stronie dochodowej i wydatkowej. 

 

- Hieronim Górski zapytał „czy zmniejszenia kwot są spowodowane tym, że zostały 

wstrzymane inwestycje?” 

 

- Anna Pleban odpowiedziała, że żadna inwestycja nie została wstrzymana, prace cały czas są 

prowadzone i wszystkie należności są na bieżąco wypłacane dla wykonawców. 

 

 Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  projekt pod głosowanie.  W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr XX/210/2020 w sprawie zmian budżetu na 

2020 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

26/ Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/211/2020 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 



17 
 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

27/ Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/212/2020 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

28/ Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XII/101/2019 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 29 sierpnia 2019 roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

kasowej przez Urząd Miasta i Gminy Chmielnik dla jednostek budżetowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony  

projekt pod głosowanie.  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. ZA przyjęciem uchwały  

nr XX/213/2020 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach głosowało 15 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów – ZA - Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, 

Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 

Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 

Chwalińska  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

29/ Sprawy różne  
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W sprawach różnych głos zabrała radna Edyta Ciopińska, która zapytała Skarbnika o 

podjęte uchwały w sprawie pożyczek długoterminowych. Jakie było zadłużenie Gminy na 

koniec 2019 roku, a jakie będzie planowane na koniec 2020 roku? 

Skarbnik Anna Pleban odpowiedziała, że „w Wieloletniej Prognozie Finansowej na stronie  

9, w szóstej kolumnie jest informacja o kwocie długu na koniec poprzedniego roku  

i prognozowana na zakończenie roku bieżącego. „ 

 

- Następnie radna Edyta Ciopińska złożyła interpelację na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej 

oraz Burmistrza Miasta i Gminy. 

- Burmistrz w odniesieniu do interpelacji odpowiedział, że w tej sprawie byli już mieszkańcy 

Piotrkowic. W budżecie nie zostały zabezpieczone środki na ten cel, a na pewno największą 

inwestycją w Gminie byłą budowa szkoły w Piotrkowicach. Burmistrz dodał, że stara się dzielić 

środki finansowe tak aby każda wioska mogła liczyć na pomoc, a nie tylko jedno sołectwo. 

Zaproponował aby projekt drogi został wykonany z funduszu sołeckiego, jeżeli mieszkańcy 

zgodzą się na taką inwestycję. 

 

- Radna Edyta Ciopińska powiedziała, „że w związku z zamknięciem świetlic mieszkańcy 

oskarżyli radnych, że ich decyzją wszystkie świetlice zostały zamknięte”? Poprosiła  

o sprostowanie tych słów. 

 

- Burmistrz odpowiedział, że decyzję o zamknięciu świetlic podjął on wraz z Dyrektorem 

Chmielnickiego Centrum Kultury, a w lutym sołtysi zostali poinformowani o zamknięciu 

świetlic. 

 

- Edyta Ciopińska poinformowała, że ona jako sołtys i radna takiej informacji nie otrzymała. 

 

- Radna Danuta Orkisz zapytała „co przez okres wakacyjny mają robić dzieci jeżeli świetlice 

będą zamknięte?” 

 

- Burmistrz odpowiedział, że jak tylko będzie możliwość przeprowadzenia spotkań  

z mieszkańcami, w każdej miejscowości gdzie znajduje się świetlica odbędzie się takie 

spotkanie, gdzie zostanie ustalone kto będzie odpowiedzialny za budynek i świetlicę. 

 

- Radny Jarosław Lotko zapytał czy po zamknięciu  świetlic opłaty za media w dalszym ciągu 

będzie opłacało Chmielnickie Centrum Kultury? 

 

- Burmistrz odpowiedział, że wszystko będzie wiadomo po zakończeniu stanu epidemicznego, 

gdzie będzie można przeprowadzić spotkania z sołtysami, stowarzyszeniami i innymi 

jednostkami, które działają w świetlicach. 

 

30/ Zakończenie obrad 
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Z powodu wyczerpania porządku XX sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad dnia 14 maja 2020 roku. 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Baran 


